

NOTICE

Here are the election results as released on January 28, 2023, by the President of the Impartial Election Committee.

Thanks to all owners who participated in this democratic process. Thank you to the candidates that decided to run and sacrifice some of their time to Waterside. Thanks to the Impartial committee members, that committed their time not only on the day of the election, but also to the preparation required leading to that day. It is not an easy task. Thanks to the members, Marc Turgeon acted as President, seconded by Monique Carpentier, Gaetan Cardinal, Yves Marchand and Kelly Rody. Thanks to Nicole Brunelle and the owners that assisted the committee to facilitate the registration and counting process.

There were 321 envelopes received, which is equivalent to 78.1% of the owners, 311 envelopes were qualified.

Elected were Mr. Andre Mongrain with 248 votes, Mr. Daniel Laviolette with 237 votes, Mr. Stephane Paquin with 213 votes and Mrs. France Laroche with 169 votes. Mr. Marc Voyer received 123 votes and Mr. Claude Bachand received 99 votes.

From the Board of Directors and the President of the Impartial Committee.

AVIS

Voici le résultat de l'élection tel que dévoilé le 28 janvier 2023 par le Président du Comité électoral impartial.

Merci à tous les propriétaires qui ont participé à ce processus démocratique. Merci aussi aux candidats qui ont décidé de se présenter et de sacrifier une partie de leur temps pour Waterside. Merci aux membres du comité impartial, qui ont consacré du temps au jour de l'élection, mais aussi à la préparation requise les jours d'avant, ce n'était pas une tâche facile : Marc Turgeon, qui a agi à titre de président et qui a été appuyé par Monique Carpentier, Gaetan Cardinal, Yves Marchand et Kelly Rody. Merci à Nicole Brunelle et aux propriétaires qui ont aidé le comité à faciliter le processus d'inscription et de réconciliation des votes.

Il y a eu 321 enveloppes reçues, ce qui équivaut à 78,1% des propriétaires. De ce nombre, 311 enveloppes se sont qualifiées.

Ont été élus M. André Mongrain avec 248 voix, M. Daniel Laviolette avec 237 voix, M. Stéphane Paquin avec 213 voix et Mme. France Laroche avec 169 voix. M. Marc Voyer a reçu 123 voix et M. Claude Bachand 99 voix.

Du conseil d'administration et du président du comité impartial.